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 כיתה ב' כיתה א' חצב אירוס

  איתמר לביא  ארבל עמרני שחר רובינסון גוני ולך

 כיתה ו' כיתה ה' כיתה ד' כיתה ג'

הלל 
 בורגנסקי

 דוד שיפרוביץ מיכל כץ אלינר שש

מזל טוב לרעי שחם                   

 שהתארס השבוע!

 המניין המשותף—ליל תשעה באב

בליל תשעה באב נקיים קריאת איכה 

ולימוד במניין המשותף.                

פרטים נוספים בהמשך.                     

מי שמעוניין.ת לקרוא פרק במגילה או 

לקחת חלק פעיל אחר מוזמן.ת לפנות 

 לשולמית קיציס או גלי לסטר



 

 צביקי וייל  | משולחן מנהל הקהילה  

 קהילה יקרה, 

 נפגשנו בתחילת השבוע, נציגי הקיבוץ והקהילה עם עמותת קמה, במטרה להמשיך ולקדם את הקמת הבית לחיים. 

פינות פחים חדשות, וכן גדר בחומה ליד הרמפה. תודה גדולה ליהודה לדרמן היצירתי והחכם  3בסיוע המועצה, בוצעו 
 על הליווי והיוזמה.

משרד הבריאות ערך ביקורת שגרתית בבריכת השחיה, לשמחתנו הביקורת עברה בשלום, ותודה לאורי וקלמן על 
 הפעלה מקצועית.

עו"ס חדשה נכנסת לעבוד במעלה גלבוע, ענת גבעון, עו"ס מנוסה וטובה. בהזדמנות זו אני מבקש להודות לרותי גנגר, על  
שנים ארוכות של ליווי ותיאום עם העובדת הסוציאלית והגורמים השונים. רותי עשתה זאת בחן, נעם ודיסקרטיות 

 מתוך הרבה כבוד הדדי. מעתה התיאומים ייערכו ישירות מול ענת.

בהקשר זה, מיכל אפרים הודיעה לנו על סיום קדנציה ארוכת שנים כמרכזת ועדת רווחה. תודה גם למיכל על המסירות 
 וההשקעה, בייחוד בתקופת הקורונה המורכבת. נשמח למחליפ.ה מתאימ.ה, מצורפת הגדרת התפקיד. 

הנהלת הקהילה אישרה את מועמדותו של אריאל לנג, מהנדס תעשייה וניהול במקצועו, לרכז את הועדה במקום אריאל 
 שלו. אריאל יעבוד בליווי צמוד של הלל רובינשטיין, עד לתפקוד מלא. תודה לאריאל ולאריאל על העשיה והנכונות.

. כמו כן נערך דיון עומק על מצבה הכלכלי של 1-5בישיבת ההנהלה הוצג, על ידי וע"י שוקי שפיגל ביצוע תקציב חודשים 
הקהילה. כל הנתונים יוכנו במסודר במהלך השבוע הבא, ויופצו לציבור בסוף השבוע הבא או מייד לאחר תשעה באב. 

, ייערך מפגש תושבים שיוקדש להסבר מצבה הכלכלי של הקהילה, ולשיח פתוח בנושא. את 75.2בסמוך לכך, ב
 המסקנות מהשיח נשתדל לגבש להמלצות שיובאו לאסיפת תושבים שתתקיים בהמשך. 

 שבת שלום, 

 צביקי

 

 ריכוז ועדת רווחה –הגדרת תפקיד 

 תחומי אחריות

 גיבוש הרכב ועדה מגוון לאישור הנהלת הקהילה

 הובלת ועדת רווחה

 תיאום ישיבות, קביעת סדר יום, ניהול הישיבות והפצת הסיכומים

 קשר עם העובדת הסוציאלית הישובית

 מענה לצרכים אישיים של חברי הקהילה 

 קשר עם מנהל קהילה 

 שותפות בצח"י

 

 דרישות

 רגישות חברתית ומחויבות קהילתית

 דיסקרטיות

 עדיפות לנסיון חברות בועדה

 

 התפקיד בהתנדבות



 | רעות שלוסיום ריכוז ועדת קבלה 

בשלוש השנים האחרונות ריכזתי את ועדת הקבלה במעלה גלבוע. התפקיד נמסר לי מידי פירחית ריבלין, יחד עם תובנות  

של מעלה גלבוע. כמו במקומות אחרים, תפקיד הוועדה הוא לראיין  AND-שעברו מרכז לרכז, והן מבחינתי חלק מה

מועמדים לקבלה למעלה גלבוע. אך אני חושבת, שה"משקפיים" שעונדים המראיינים אצלנו בעת שהם ניגשים למשימה 

אופייניים למעלה גלבוע: ראיית הטוב, הנחה בסיסית שאתה מתאים אלא אם הוכח אחרת, רצון בגיוון מלכתחילה, 

  לחשוב אם ואיך אפשר לסייע בקליטה. -ובמקום להירתע אוטומטית מאתגרי קליטה 

 זהו לא עיוורון, ויש משפחות שמקבלות תשובה שלילית. אך זוהי נקודת מבט חומלת, פתוחה, לא נבהלת משונות.

בתחילת התפקיד גיבשתי יחד עם סלעית תקנון מחודש, ונוכחנו די מהר שלצד קווים כלליים של צורת העבודה, התפקיד  

  דורש המון גמישות והתאמה לתנאי השטח )כשפתאום פורצת מגפה שלא מאפשרת פגישה פנים אל פנים, למשל...(

אני רוצה להודות לחברי הוועדה: פסית, זיו, חזי ל', פירחית, יוסי מ', עמרי, והמצטרפות החדשות סלעית ותמר.          

 ללני שהיה בשירות "מילואים" בשעת הצורך, וגם מוריה ל' שהייתה איתנו בתחילת הדרך.

 לשותפים בוועדת קליטה, ובראשם סלעית, נעמה ועדית.

 ליריב וצביקי וחברי ההנהלות ולכל תושבי הקהילה המיוחדת שלנו על האמון וברכת הדרך.

 אני מעבירה בידיים בוטחות את הריכוז לצביקה, ומאחלת לו הצלחה.

 

 

 

 | נעמה כץ ועדית שושנהמשפחה ראשונה מגיעה השבוע  -קליטה

 יש קליטה!!!!

 בשעה טובה מתחילה עונת הקליטה ומעבר המשפחות למעלה גלבוע בימים אלו.

 השבוע ביום רביעי תגיע לקהילתנו המשפחה הראשונה לשנת הקליטה תשפ"ב!!!

זיו שעולה לכיתה א', אפיק שעולה לגן וצרי  -אלמוג ותמר ושלושת ילדיהם המתוקים -ברוכים הבאים למשפחת אחיטוב

 בת שנה.  

משפחת אחיטוב מגיעה אלינו מכפר אלדד ותגורר בדירה שמעל משפחת בן זאב. משפחת אונא תהיה המשפחה המאמצת 

  וכולם מוזמנים לבקר, להזמין ולהגיד מילה טובה 

 בברכת יישוב טוב וקליטה טובה

 שמחים שאתם איתנו

 קהילת מעלה גלבוע 

   

 

 



 מעוניינים לשלוח הודעה/מאמר לדף מידע?
 dafmeda@gmail.comמוזמנים לשלוח למייל 

 ועדת תכנון -אריאל שלו|  מתכנן חילוף

חלפו להן שש שנים בהן זכיתי להוביל את ועדת תכנון של מעלה גלבוע. חווינו כולנו בשנים הללו תנופה אדירה של פיתוח 

חידוש שבילים ומרחבים ציבוריים,  -ובניה, ופרויקטים רצו במקביל בכמה חזיתות במרחב היישוב והעסיקו אותנו רבות

שדרוגים והנגשות במבני ציבור, כבישים חדשים וחיבורים של שכונות, גנים חדשים, שיפוץ מבואת בית כנסת, בית מדרש, 

 פיתוח שכונות חדשות, גני משחקים ועוד ועוד. גם בחזית הבניה הפרטית ליווינו עשרות משפחות בדרכם לביתם החדש.

בתוך כך, הוועדה הקפידה לעסוק בתכנון למרחקים ארוכים ולייצר חזון ותוכניות מגירה להמשך. זו, כפי שאני רואה, 

הגרעין של עבודת הוועדה. השתדלנו מאוד להיות אוזן קשבת לרצונות חברי הקהילה, וגם לשתף את הציבור ככל הניתן  

 תכנוני שלה.  -ברעיונות והתקדמות. במועצה, מעלה גלבוע נתפסת כיישוב מוביל בתחום הפיתוח ובעוצמת הקשר המקצועי

, ובע"ה עד סוף השנה יהיה לנו 15בשבועות הקרובים נסיים פיתוח רחוב נוסף בשכונת הכרם, יבוצע גינון לאורך כביש 

 מגרש כדורגל חדש!

כל זאת תוך   -עוד נכונו לנו אתגרים, בהן חידוש ותכנון תב"ע, ותכנון מרחבים ישנים וחדשים נוספים בשנים הקרובות

 מבט מתמיד אל צרכיה של הקהילה המתפתחת שלנו. 

אני מעביר בימים אלה את הועדה לידיו הנאמנות של אריאל לנג בליווי הלל רובנשטיין מהועדה, ומאחל לשניהם הצלחה 

רבה, אין לי ספק שיובילו בבטחה את הועדה חזק קדימה. מאחל לצביקי, הילה ויהודה בהצלחה בתפקידיהם החדשים 

 ושימשיכו להיות למעטפת ניהולית וביצועית חזקה לועדה כפי שהיו קודמיהם.

לסיום, ברצוני להודות מעומק הלב לחברי הועדה בעבר ובהווה על העבודה המשותפת והפוריה שבלעדיהם כל זה לא היה 

לנרית זליגר, נעה ביגמן, אורי לדל, ירון שושנה, יוסף לברן, הלל רובנשטיין, דורון בירנבוים, יוסי עדן, מיכאל קרני   -קורה

 גיתית רובנשטיין, חיה דור, מירב אושר וסיגל לויטן.  –ושגיא זיו. לועדת נראות 

תודה נוספת מיוחדת לעופר מילר על הליווי בשלבי הביצוע ובעזרה הרבה. ליריב ושוקי על התמיכה הניהולית, קהילתנו  

 התברכה בכל הכוחות המעולים הללו. 

 שנמשיך לגדול ולהתפתח בחומר, בשילוב הרוח המיוחדת שלנו כאן על ההר.  –ולקהילה 

 שבת שלום


